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Jaarverslag activiteiten 2022 
 

Leden activiteitencommissie:  

• Jeannette Hendriks 

• Anja Mourits 

• Carine Akkerman 

• Rob van Rijn 

• Ester Olbach 

• Aad van Zelst 

• Astrid van Tol 

• Gerpieter Wilbrink (Coördinator) 

 

Met een fanatiek team hebben we na 2 covidjaren met al z’n beperkingen dit jaar weer een hoop 

kunnen doen. Het was wel een uitdagend jaar want alles wordt flink duurder en leden kunnen hun 

geld maar een keer uitgeven. In een aantal gevallen konden we dit al wel merken. Het jaar 2022 

begon voor ons nog met beperkingen wegens coronamaatregelen. Gelukkig konden we hier snel 

afscheid van nemen en konden we weer ‘los’ met de activiteiten. 

 

De activiteitencommissie dacht dat er wel behoefte was aan een gezellig samenzijn hapje/drankje bij 

3 verschillende horecagelegenheden maar helaas: Gerpieter was de enige aanmelder dus dat begon 

al goed. Misschien te kort na Covid? Maar ook een aantal andere activiteiten waaronder padeltennis 

moesten we annuleren. Wat bleek: ook bij Summerschool en Kennisdag worden deze activiteiten 

aangeboden, en velen hebben ook afdelingsborrels en ja waarom dan betalen bij de PV? 

 

Het curling in het weekend erop ging al beter. Een leuke activiteit die we nog eens gaan herhalen als 

de nieuwe ijsbaan geopend gaat worden. Maar er zijn meer sportieve activiteiten. Zo leveren we 

onze bijdrage aan Singelloop. En de echte fanatiekelingen ook aan de Marathon. Daar moeten we 

wel voor trainen. Wout Duijndam is op maandag nog steeds onze vaste trainer op gebied van 

hardlopen! 

 

De voorjaarsactiviteiten als advocaat maken, lentestukjes en het bezoek aan de bollenkweker 

Uittenboogaard waren een succes. Met name de bollenkweker maakte er een grandioos iets van met 

een rondleiding tussen de prachtige bloeiende velden maar ook een leuke quiz. Het was daar 

allemaal op en top verzorgd. Met de lentesferen was ook de lentestukjes maken een succes. Zowel 

de edities van de ochtend als de middag zaten vol. 

 

De kaart- en sjoelavonden zijn zowel voor Pasen als voor kerst doorgaans een succes met veel 

deelnemers, loterijen en invulling die door vele fanatieke vrijwilligers worden georganiseerd. Speciaal 

te benoemen is het bowlingtoernooi wat eindelijk ook weer kon. Ester en Wilfred hebben er een 

hoop werk aan (het was de 40e editie!) denk aan het verwerken van alle inschrijvingen maar ook alle 

teams inplannen. Dank er voor! Er werden de nodige strikes en spares gegooid en een collega van 

het bestuur ging er met de poedelprijs vandoor. 

 

Gedurende het jaar hadden we een aantal dagtochten/excursies in het verschiet o.a. de Floriade, 

Brussel, Noord-Holland, Artis en Markerwadden. De laatste twee (waarvan we toch hoopten dat veel 

jongere collega’s met kinderen zouden mee gaan) ging wegens gebrek aan belangstelling niet door. 

Brussel en de Floriade waren wel een succes hoewel bij de Floriade sommigen zich er toch wat meer 

bij hadden voorgesteld. Maar dat zei meer iets over de Floriade zelf. 

 



 
2 

 

De steden die we bezochten, Wenen en Kopenhagen, waren beide een succes met veel deelnemers. 

Al heel vroeg uit de veren voor Wenen want we hadden een vroege vlucht. Als die al gaat ten 

minste? Op Schiphol was het een puinhoop in mei en o lieve help waar gaan we in terechtkomen? 

Het gaf bij de organisatoren wel zorg. Maar we hadden geluk en het viel bij ons gelukkig 100% mee. 

In Wenen was een bezoek aan het muziekfestijn een groot succes. Maar ook de stad zelf was zeer de 

moeite waard en is door iedereen gewaardeerd. Voor velen was een jetser van Schnitzel scoren bij 

Friedmuller een opgave. Het restaurant is zo populair dat je een jaar van te voren moest reserveren 

maar dan had je ook een…Schnitzel! 

Kopenhagen met de bus het is een hele tour (heen een tussenstop in Lubeck en terug in Bremen) 

maar veel gezien en met name met de bus over de Sontbrug van Malmö naar Kopenhagen is toch 

een belevenis. Heen en terug de nacht op de boot doorgebracht, heen in luxe, terug in een meer 

gammele schuit die een beetje was ingericht voor beroepsgoederenvervoer maar ja dat hebben we 

dan ook meegemaakt. Na een afscheidsdiner in bij restaurant Juffrouw Tok in Didam kwam iedereen 

moe maar voldaan thuis. 

 

De creatieve workshops (kaas maken, kerstpudding, bonbons maken, powertex) liepen allemaal 

goed en hier is vaak voldoende belangstelling voor.  

 

Maar toen we volop bezig waren met de zomeractiviteiten hadden we nog een belangrijke mijlpaal 

te vieren namelijk het 75 jarig jubileum! Het Stadhuis was gerenoveerd en wat is er nou mooier dan 

het daar te houden. Echter de planning van oplevering van de foyerzaal, afstemmen met de agenda 

van de wethouder(s) en gemeentesecretaris en “hebben we ook geen burgemeester nodig voor het 

geval er mensen een lintje krijgen?” was een uitdaging. Het was heel wat plan- en regelwerk en soms 

ook wel stress maar met z’n allen hebben we het gefikst en kunnen we terugkijken op een geslaagd 

jubileum met als hoogtepunt de onderscheiding voor Jan en Jeannette Hendriks. 

 

We gaan zo richting het einde van het jaar en kerststukjes maken doen het altijd goed evenals een 

bezoek aan de kerstmarkt in ‘De Rijp’. De klap op de vuurpijl Holiday on Ice was een mooie afsluiter 

van het jaar. We begonnen met 40 kaarten en als de wiedeweerga moesten we kaarten bij bestellen! 

Uiteindelijk met 60 collega’s/pv-leden naar Holiday on Ice en genoten van een fraaie show. 

 

Kortom in 2022 is er een hoop gebeurd en gedaan. Helaas zijn er ook wel activiteiten afgeblazen. 

Daarnaast hadden we het allemaal afgelopen jaar erg druk zowel werk als privé. Soms moeten 

collega’s daarom andere prioritieten stellen en zijn ze voor een (langere) periode niet beschikbaar 

voor de activiteitencommissie. Een breed team met vrijwilligers die activiteiten organiseren is 

daarom ook van belang om activiteiten te kunnen blijven organiseren! Want zonder 

collega’s/vrijwilligers in de activiteitencommissie zijn er geen activiteiten.  

 

Vind je permanente deelname aan de activiteitencommissie wat te veel van het goede maar vind je 

het wel leuk om bijvoorbeeld eenmalig een activiteit te organiseren ook dat kan! Mail dan naar 

pvstadleiden@gmail.com of naar g.wilbrink@leiden.nl 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Team Activiteiten PV stad Leiden 

Jeannette Hendriks, Anja Mourits, Carine Akkerman, Rob van Rijn, Ester Olbach, Aad van Zelst, Astrid 

van Tol en Gerpieter Wilbrink (coördinator) 
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